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( ) f t n f l _ kindertehuis onder te brengen? Bent
Z009Z1 518/ u met het oog hierop bereid om af te

Vragen van het lid Azough z i e n ™ n " ^ " 8 v a n ™M- e n h e m

(GroenLinks) aan de staatssecretaris verbhjfbij zijn pleegouders toe te
van Justitie over een asielzaak. staan? Zo nee, waarom met?
(Ingezonden 27 augustus 2009) , S B S 6 H a r t v a n N e d e r l a n d ; 18 e n 2 0 a u g u s t u s

1 2009.
Kent u de televisie-uitzendingen over
het asielrelaas van de zestienjarige
Angolese jongen M.M.?1

2
Is het waar dat M.'s pleegouders
gedurende de zes jaar dat M.M. bij
hen verblijft, geen uitsluitsel hebben
gekregen over M.'s verblijfsrecht in
Nederland? Zo ja, waarom niet?

3
Deelt u de mening dat in dit soort
kwesties het belang van het
betrokken kind voorop dient te staan?
Zo ja, acht u het in dit geval in het
belang van M. dat, ondanks het
ontstaan van een gezinsband van zes
jaar, uitzetting volgt?

4
Hoort de gezinsband in asielzaken
niet net zo zwaar te wegen als in
andere, bijvoorbeeld
familierechtelijke, rechtsgebieden?

5
Deelt u de mening dat op de
Nederlandse overheid in de asielzaak
van M.M. een zware
verantwoordelijkheid rust nu er in de
afgelopen jaren ogenschijnlijk weinig
pogingen zijn ondernomen om de
moeder van M.M. in Angola te
achterhalen of M.M. in een Angolees
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